
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 29. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 77
Forslag til lov om kollektiv forvaltning af ophavsret.
Af kulturministeren (Bertel Haarder)

Spørgsmål 25
Ministeren bedes kommentere artikel i Berlingske Tidende den 27. februar
2016 "Rettighedshavere fik kun halvdelen af millionerne", i hvilken det påstås,
at betydelige videresendte midler fra Copydan ikke er nået frem til rettigheds-
haverne, men er blevet anvendt på administration og kollektive ordninger i
Copydans medlemsorganisationer. Ministeren bedes inddrage redegørelsen
fra Dansk Journalistforbund, jf. (http://journalistforbundet.dk/Nyheder/2016/
Februar/Sadan-fordeler-DJ-Copydans-AV-midler-/) i sin besvarelse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
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